
Medlem af Folketinget Sophie Løhde (V) har den 31. marts 2014 stillet følgen-
de spørgsmål nr. S 1254 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som her-
med besvares.

Spørgsmål S 1254:
”Er ministeren enig med forhenværende sundhedsminister Astrid Krag, der 
den 30. januar 2013 udtalte, at »det er fuldstændig sikkert, at den her ordning 
vil give forbrugerne helt nye muligheder. De får nu muligheden for at vælge en 
registreret tatovør, hvor de ved, at der er styr på hygiejnen og farvestofferne«, 
set i forhold til, at ikke en eneste tatovør er blevet registreret, og ingen bran-
cheorganisation har ønsket at stå for registreringen?”

Svar:
Jeg kan henvise til min besvarelse af dags dato på spørgsmål nr. S 1253.

Med venlig hilsen
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